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Referat: LAMU møte 4/2017 
 

DATO:  07.12.2017 TID: 10:15 – 11:30 STED: Geologibygningen, rom 102, Mellomrommet 

 

Deltager Funksjon Representerer Tilstede Meldt forfall 

Helge Hellevang Medlem Arbeidstaker  X 

Gunborg Bye Fjeld Varamedlem for HH Arbeidstaker X  

Wolfram Kürschner Medlem Arbeidstaker  X 

Elisabeth Alve Varamedlem for WK Arbeidstaker  X 

Muriel Erambert Medlem Arbeidstaker X  

Jørn-Viljar Arnesen Varamedlem for ME Arbeidstaker   

Brit Lisa Skjelkvåle   Medlem Arbeidsgiver  X 

Anne Cathrine Modahl Medlem,  LEDER Arbeidsgiver X  

Thor Axel Thorsen Medlem Arbeidsgiver X  

Annik M. Myhre Varamedlem        [1] Arbeidsgiver   

Eirik V. Karlstad [1] Studentene X  

Alexandra Emhjellen Varamedlem Studentene   

Åsgeir Seland Sekretær  X  
 Observatører med møte- og talerett 

Helge Hellevang  Instituttverneombud  X 

Kristian Backer-Owe  Verneombud   

Elin H. Dyrlie  Verneombud X  

Trond Eiken  Verneombud   

Gunborg Bye Fjeld  Verneombud X  

Olivier Galland  Verneombud   

Bjørg Rognerud  Verneombud X  

Petter Silkoset  Verneombud     

Siri S. Simonsen    Verneombud  X 

Hans Peter Verne  Verneombud  X 

Lasse Kaalstad Leder EA nedre Eiendomsavdelingen  X 

  Enhet for BHT  X 
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Saksnr. 

(år/møte/sak) 

Tekst 

 

2017/04/01 Innkalling og saksliste  

VEDTAK:  Godkjent sammen med en ny sak:  Valg av arbeidstakerrepresentanter 

til LAMU for perioden 1.1.18 – 31.12.19. 

2017/04/02 Referat fra møte 3/2017. 

http://www.mn.uio.no/geo/om/hms/lamu/referater/2017/lamu-

referat_3_2017.pdf  

Er godkjent 

2017/04/03 VERNERUNDE HØST 2017 

Ble gått 16.11.17.    Rapport fulgte innkallingen til dette møtet.   

Leder gikk gjennom og kommenterte rapporten.  Utvalget ga noen kommentarer til 

saken. 

VEDTAK:  Utvalget tok saken til etterretning. 

2017/04/04 ARK undersøkelsen høst 2017 

Saken ble flyttet til orienteringssaker. 

2017/04/05 Bestilling av BHT-tjenester for 2018 

Vedlagt innkallingen.  Den ble gått gjennom av LAMU-leder. 

VEDTAK:  Utvalget tok saken til etterretning. 

2017/04/06 VALG AV ARBEIDSTAKERREPRESENTANTER I LAMU, PERIODEN 01.01.18 – 

31.12.19 

Sekretær beklager at saken har blitt liggende.  Invitasjon til å fremme kandidater vil 

bli sendt ut nå, med valgmøte medio januar 2018. 

VEDTAK: LAMU tar dette til etterretning. 
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AVVIKSRAPPORTERING: 

2017_04_01 1. Finger i klem. 

Student skulle ut gjennom en dør. Transport i gangen var ikke obs på at 

døren åpnet seg. Dør tvinges igjen med finger imellom.  Fingeren fikk 

førstehjelp på huset og studenten sendt videre til Legevakta. 

ORIENTERINGSSAKER: 

04_01 Ombygninger i Geologibygningen. 

- Læringsmiljøsenteret i ZEB-bygget har fått sine møbler, men enkelte ting 

gjenstår – som foliering av glass i dørene.   

- Sykkelskur.             Intet nytt å fortelle. 

- Rehabilitering av knuse- og sagerom.  På det nærmeste ferdig med 

ventilasjon.  Rommene skal vaskes grundig nå og videre med en halvårlig 

frekvens. Dette gjelder begge knuserommene.   Skifte av bord og evt. 

maskiner vil komme våren 2018. 

- Støymåling Ivar Giævers paleomagnetiske laboratorium.  Ingen rapport 

mottatt. 

- EAs prioriteringer for 2018 

Instituttet har enda ikke mottatt de endelige prioriteringene for 2018. 

LAMU leder orienterte rundt de signaler som foreløpig var mottatt. 

EVENTUELT: 

04_a Studentrepresentanten stilte spørsmål omkring mulighet for fremtidig festlokale i 

tilknytning til Geologibygningen. 

Det foreligger ikke noe avklaring på dette per i dag, men det jobbes med saken. 

04_b Studentrepresentanten påpekte «problemet» med å komme seg ut av bygningen 

etter 18 for bachelor-studenter, spesielt når undervisning går frem til 1800. 

Administrasjonen vil se på dette. 
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04_c Studentrepresentanten påpekte behov for markert gangfelt over Blindernveien i 

krysset med Molkte Moes vei. 

LAMU finner det riktig å sende dette videre til EA. 

04_d Det ble påpekt at gatelysene rundt Geologibygningen har alt for svak styrke.  Det er 

mange som ville følt økt trygghet om det var bedre belysning i dette området. 

LAMU finner det riktig å sende dette videre til EA. 

 

 

 

Anne Cathrine Modahl 

Leder   

 

          Åsgeir Seland 

          Sekretær 


